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Generalforsamling i Katrinehavens Venner  
Den 6. marts 2023 

 
Tid:  kl. 1900-2000 
 
Sted:  Katrinehavens Café 
 
Referent: Lotte Hjort Thomsen 
 

Referat 
Pkt. 1 Valg af dirigent 
 • Ajanthan Manohararajah (Ajan) blev indstillet af bestyrelsen og blev valgt til 

dirigent 
 

Pkt. 2 Valg af referent 
 • Lotte Thomsen blev indstillet og valgt til referent 

 
Pkt. 3 Bestyrelsens beretning v/ formand Jonna Bach Christensen 
  

• Formanden Jonna Bach Christensen fik ordet og fremlagde bestyrelsens 
beretning: 

 
Jeg vil lige kort fortælle hvordan året 2022 gik i støtteforeningen Katrinehavens 
Venner. 
 
Vi havde generalforsamling den 7. april hvor vi efterfølgende konstituerede 
bestyrelsen og den blev således fordelt af poster: Jeg fortsatte som formand, Lisbeth 
næstformand, Anni kasser. Lotte referent, revisor Henrik, bestyrelsesmedlem 
Michelle. Medarbejderrepræsentant Ajan, suppleant: Henrik og Lissy. Og 
medarbejderrepræsentant Taj. 
 
Vi har haft 5 bestyrelsesmøder henholdsvis i marts, maj, juni, august og september, 
hvor der til alle møder er lavet et referat som er sendt ud til alle forældre/pårørende 
og kan også læses på Katrinehavens hjemmeside.  
 
Bestyrelsen valgte at lave en lidt anderledes koncept til sommerfesten. Vi valgte at 
denne skulle være anderledes, da vi også fortsat skulle tænke på at holde afstand, da 
Corona stadig var til stede i vores hverdag. Vi havde ikke holdt sommerfest de 2 
forrige år, så denne gang skulle det bare lykkedes at blive til en fantastisk god fest, da 
vores børn/pårørende altid ser frem til denne store fest hver år. Der kom mange gode 
forslag til vores kommende sommerfest og det endte også med at den blev en af de 
bedste vi har haft igennem vores tid.  Vi har allerede nu fast sat datoen til 
sommerfesten 2023 som er lørdag den 2. september. Musikken til den store scene i år 
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er allerede bestilt og det bliver The Munes, som spillede sidste år. 
 
Vi synes at vi allerede nu har en god opskrift på hvordan vores sommerfest skal være i 
år og der er allerede nedsat et udvalg, som vil stå for indsamling af sponsorgaver til 
vores tombola. 
 
Vi valgte i 2022 at aflyse vores katrinemarked og julemarkedet blev aflyst senere. 
Allerede ved vores første møde i år har vi også besluttet os for, at vi primært vil stå for 
at arrangere årets sommerfest, da det også handler om hvad vi har tid og overskud til 
– os der sidder i bestyrelsen. Så lige nu vil der ikke blive arbejdet på at arrangere 
katrinemarked samt julemarked fra vores side af. 
 
Vi har i 2022 fået samlet 47.500 kr. hjem i sponsorpenge fra Spar Nord, §18 midler, 
jubilæumsfonden samt Vestergårds Huse. 
 
Vi har haft nogle ønskebrønds ønske som har været af de store beløb til bl.a. side by 
elcykel, som vi har måttet vælge at sige nej til, da det ligger udenfor vores muligheder 
for at skaffe så mange penge hjem.      
 
Ved sidste års generalforsamling blev Ajan valgt ind som medarbejderrepræsentant 
og Taj blev medarbejdersuppleant. Taj startede året 2023 med at meddele, at han 
havde fået nyt arbejde og dermed forlod Katrinehaven samt Katrinehavens Venner 
efter 7 år.  Men måske er vi så heldige at vi kan få ham som frivillig hjælper til vores 
sommerfest. Taj havde sin sidste arbejdsdag lørdag den 14. januar 2023, hvor 
Katrinehaven fejrede deres 10-års fødselsdag. 
 
I denne forbindelse tillod jeg mig på opfordring at komme denne dag og fik den store 
fornøjelse at se hvilken fantastisk dejlig fest de havde – hvor der blev holdt tale af Lilli 
Ane, vist billeder og video fra deres indflytning.  Jon Gøgler underholdte alle beboer – 
både rundt i klyngerne og i Cafeen hvor alle var samlet. Der var lagkage til alle 
klyngerne samt Signes Pølsevogn var der også.  
 
I forbindelse med Lilli Ane`s tale, takkede hun katrinehavens Venner for det store 
arbejde vi gør for Katrinehavens beboer. Vi er for dem en kæmpestor hjælp og jeg 
lovede at det arbejde vil vi fortsætte med. Jeg fik også mulighed for at ønske dem alle 
tillykke med 10-års fødselsdagen og give Lille Ane en lille minde hæfte med billeder 
igennem 10 år fra nogle af vores arrangementer Katrinehavens Venner har haft. 
 
Så det er derfor stadigvæk vigtigt at Bestyrelsen i støtteforeningen Katrinehavens 
Venner fortsætter det gode arbejde.  
 
Her til sidst vil jeg gerne takke alle i bestyrelsen for alt hvad i hver især har gjort og 
gør – så vi kan fortsætte med at gøre en forskel for Katrinehavens beboer.  
 
Generalforsamlingen den 06.03.2023 
 

• Der var ingen spørgsmål til bestyrelsens beretning 
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Pkt. 4 Foreningens regnskab og budget v/ Anni Vogntoft 
 • Foreningens regnskab 2022 og budget 2023 blev gennemgået af Anni Vogntoft.  
Pkt. 5 Fastsættelse af kontingent 
 • Efter en mindre diskussion blev det bestemt af et flertal ved 

generalforsamlingen, at kontingent for 2024 bliver  
o Enkeltpersoner kr. 125,- 
o Firmaer kr. 500,- 

 
Pkt 6 Indkomne forslag 
 • På baggrund af Taj´s afgang fra Katrinehaven, har bestyrelsen stillet et 

ændringsforslag til vedtægterne. Ordlyden var markeret med gult i de 
vedtægter der var sendt med indkaldelsen til generalforsamlingen. 

• Efter en mindre debat om ordlyd og medarbejdere fra Katrinehavens rolle i 
bestyrelsen blev følgende tekst som tilføjelse til vedtægternes § 4 forslået og 
godkendt af generalforsamlingen: 

o ”Der deltager en repræsentant fra Katrinehaven til bestyrelsesmøderne” 
 

Pkt. 7 Valg til bestyrelse og suppleanter 
 • Følgende bestyrelsesmedlemmer var på valg til bestyrelsen 

o Jonna Bach Christensen (ønsker genvalg) 
o Lisbeth Hesselberg (ønsker genvalg) 
o Lotte Thomsen (ønsker genvalg) 
o Michelle Bach Christensen (ønsker ikke genvalg) 

 Jonna Christensen, Lisbeth Hesselberg og Lotte Thomsen blev 
genvalgt 

• Følgende stillede herefter op til bestyrelsen 
o Lissy Johansen  
o Therese Vogntoft 

 Lissy og Therese blev valgt ind i bestyrelsen 
• Følgende stillede op til suppleanter: 

o Michelle Bach Christensen 
o Henrik Andersen 

 Henrik og Michelle blev valgt 
 

• Bestyrelsen består derfor af følgende medlemmer: 
o Jonna Bach Christensen 
o Lisbeth Hesselberg 
o Anni Vogntoft Jensen 
o Lotte Thomsen 
o Lissy Johansen 
o Therese Vogntoft 

• Suppleanter: 
o Michelle Bach Christensen 
o Henrik Andersen 

 
• Det næste bestyrelsesmøde er den 13. april 2023 kl. 17.30 
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Pkt. 8 Valg af revisor 
 • Henrik Andersen blev genvalgt til revisor 

Pkt. 9 Evt. 
 • Der var ingen indlæg til punktet og generalforsamlingen blev herefter afsluttet 
  
 
 

 
 

Lotte Hjort Thomsen 
(referent) 
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